
BESTYRELSESMØDE: NR. 3 2024, OK GORM 

TID:  ONSDAG DEN 18. JUNI 2024 (efter træning) 

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD 

 

DELTAGERE: OLE, TOKE, STIG, BENTE OG PERNILLE 

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD:  

FORPLEJNING:  

 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 

1. Nyt fra formand 
 
Nyt fra formanden 
- Godkendelse af referat fra sidst/opfølgning 
  (børneattester, kontingent æresmedlemmer) 
- Bestyrelsesmøde JFS 11. juni 
- Klubledermøde Kolding 13. juni 
- Naviair sundhedsdag 18. juni 
- Golfarrangement onsdag 28. august kl. 17-20 
 

Toke/Ole er i gang ift. børnetester. 
Ingen kontingent til æresmedlemmer. Ole får 
styr på dette.   
 
Bestyrelsesmøde JFS: 
-Frivillighedsfest 
PB undersøger om der er Gorm-medlemmer 
der vil være med i arbejdsgruppe omkring 
festen. Se udsendt referat fra JFS 
bestyrelsesmøde for yderligere info.  
 -Økonomi (godkendelsesprocedure 
betalinger) – Bent laver betalinger – Ole 
godkender. Er endnu ikke i proces.  
-Hjemmeside JFS (opdatering) Kan vi anvende 
JFS side? Bente går videre med dette.  
 
Klubledermøde: 
-Reglementsændringer blev fremlagt. Se 
referat fra mødet.  
-Voksenkursus: Gorm holder kursus, Steen er 
tovholder.  
 
Naviair:  
Arrangement Gyttegård 18/6: Gik fantastisk 
fint. De var meget tilfredse. Bent sender 
regning.  
 
Golfarrangement: Godkendelse dato – 28. 
august vedtaget. Pernille går videre med 
dette og får lavet indbydelse. Alle voksne 
samt ungdomsløbere kan deltage. Dermed 
ingen børn.  



(Husk at skrive i indbydelse at det er en gave).  
 

2. Nyt fra de forskellige områder 
 
   - Kasserer v/Ole 
   - Arrangementer og klubliv v/Bente  
   - Faciliteter v/Stig 
   - Træning v/Toke 
   
 - Nyt fra: 
          Klubhusudvalg 
          Skiudvalg 
          Jelling Musikfestival 
          Hærvejsløbet      
    

Kasserer: (Ole) Intet nyt. 
 
Faciliteter: (Stig) 
Kort og Skovudvalg: 
Der er endnu ikke afholdt møde i udvalget. 
 
Skole OL: 
Skole OL finale i juni er gennemført med stor 
succes. KK har gjort et kæmpe arbejde i 
spidsen for et stort team af hjælpere. Et 
arrangement, som vi kan være stolte af at 
have været en del af og hvor mere end 1200 
elever har været ude og løbe orienteringsløb. 
 
Find vej i: 
Find vej i Vorbasse folder er blevet etableret. 
Kortet indvies d. 22/6 ved Indvielsesfest 
sammen med indvielse af Vorbassebjerget. 
KK, Asta, Søren og Anne-Grethe deltager i 
indvielsen. 
 
Træning: (Toke) 
Rekruttering: 
Ingen møder siden sidst. 
Der er afholdt arrangement for 8 årgang på 
Bredagerskolen, ca. 60 elever. De havde nogle 
gode timer og der blev ligeledes uddelt 
informationsmateriale til dem der syntes at 
orienteringsløb var spændende, så må vi se 
om det medfører nye medlemmer. 
Efterfølgende fik vi denne mail. 
 
Hej Toke 
Tusind tak for besøget! 
Mange af eleverne kom forbi mig, og sagde at 
det egentlig var meget sjov( hvilket er et stort 
kompliment på teenage-sprog). Undskyld jeg 
ikke lige var så meget til stede, var lige ene 
mand med et par vikarer, så der var en del jeg 
skulle holde styr på. Håber i hvert fald i vil 
komme igen en anden gang.  
Dbh. Andreas 
 



Der er sendt mail til Jacob Edsen vedr. 
projektet ”Ungefællesskaber i fruliftslivet” 
med tilsagn om at vi godt vil være med, under 
den premisse at det ikke ligger i 
skole/arbejdstiden og at det kan ske i 
forbindelse med OKM Gorm klubtræning, 
samt at der ikke er yderligere forventninger til 
reklame/promovering/netværksarbejde fra 
vores side. 
 
Der er lavet aftale med Spejderne i Bredsten 
om at der laves en introduktion til 
Orienteringsløb efter sommerferien. Dette 
skal ske en Tirsdag i forbindelse med vores 
klubtræning på AG. -Dato fastlægges når 
træningsplan er klar. 
 
Træningsplanlægning: 
Der har endnu ikke været afholdt møde, men 
planlægning af efterårstræning er snart ved 
at være på plads. 
 
B&U: 
Ingen møder siden sidst. 
Alberte og Karla deltog i sydkredsens 
ungdomsstafet, hvilket var et super godt og 
hyggeligt arrangement. De deltager også på 
U1 sommerlejr sammen med Sara og Oscar.  
 
Arrangementer og klubliv: (Bente) 
Gorm 3-dages blev aflyst.  
Udgifter til hytte på ca. 3.000 kr.  
Næste år er planlagt.   
 
Jellingløbet har evaluering i aften.  
 
Hærvejsløbet: Vi mangler stadig hjælpere, 
ellers intet nyt.  
 
Musikfestival: Oprydning: evalueringsmøde 
onsdag 19/6-24.  
 

3. Uddannelsesplanformen 
 

De 2 webinarer fra juni måned er flyttet til 
efteråret.  
”Den gode divisionsmatch” – kender ikke ny 



- Kommende kurser/webinarer.  
 

dato.  
28/8: ”Grøn Idræt”  
10/9: ”De store fortællinger i dansk 
orientering” 
 

4. Evaluering forårssæson samt plan efterår 2024 
v/Toke 
 
Kort evaluering forår: 
- Tirsdagstræning 
 
Efterår: 
- Træningsplan efterår 
 

Toke:  
Det virker som en fornuftig fordeling med 
skiftevis Jelling og fremmed skov.  – vi har 
ikke hørt noget negativt andet end det til 
tider føles lidt omsonst at lave begynderbane, 
da den stort set ikke bliver brugt. 
 
Planlægning af efterår er ved at komme på 
plads, der mangler stadig enkelte momenter 
og banelæggere. Vi overvejer om det er 
nødvendigt med en begynderbane eller om 
det vil være mere fornuftigt med 8-10 poster 
tilfældigt placeret indenfor en radius på ca. 
250 meter fra målposten. Disse poster skal 
bruges til at lave noget mere specifikt 
børnetræning. Hvis det bliver besluttet så skal 
kommende banelæggere selvfølgelig 
orienteres.  
Vi regner med at planen kommer på plads 
inden for de næste par uger. 
 

5. Status arrangementer efterår 2024 
 
- Åbent løb Gyttegård 
- Klubtur uge 42 
 

Åbent løb Gyttegård: funktionsledere på plads 
– mangler kiosk. 
Mangler også at få styr på kontrollanter.  
Reklame for løbet:  
PB har sendt mail rundt til alle klubledere i 
Sydkredsen samt Horsens, Herning, Silkeborg 
og PAN.  
 
Klubtur Sverige uge 42:  
PB prøver at få snakket med Claus.  
 
Anette har reserveret lejligheden på Vedersø 
Klit Camping til Gorm 3-dages den 13.-14.-15. 
juni 2025 

6. Eventuelt 
 
- Næste bestyrelsesmøde 
  

Næste møde: 
Onsdag den 11. september kl. 19.  
 
PB sender mail rundt med reklame for 
sommerens løb. Evt. Sammen med 



søndagsmail. Nævn i mailen at der er 
mulighed for træning på faste poster 6. 
august. Kunne være en ide at tænde grillen og 
man selv tager mad med.  
 

 


